
Piotr Rewienko 
Radny Rady Miejskiej 
w Kluczborku 

INTERPELACJA 

Kluczbork dn. 27 .O 1.2020 r. 

Rada Miejska w Klucz borku 
Wpł. dn.9/,_J.9/., __ Jor)p ... 

Nr bd. Q7o:::,, c2,;1. UJ./,{) ····· ' •••••••••••••• ······- ················ 

Na prośbę mieszkańców ul. Podkowińskiego z uwagi na pilną potrzebę wykonania drogi, dla 
mieszkańców ul. Podkowińskiego zwracam się z wnioskiem o uwzględnienie w najbliższych zmianach w 
budżecie gminy budowy w/w drogi. 

Obecna w/w droga gruntowa jest w bardzo złym stanie i stanowi poważne utrudnienia w 
przemieszczaniu się mieszkańców naszej gminy do swoich posesji szczególnie w okresie jesienno-zimowym 
oraz po każdorazowych opadach deszczu. 

Z uzyskanych informacji od mieszkańców w/w ulicy wynika, że w minionych latach gmina 
przeprowadzała jakieś prace na tej drodze. Proszę o informację w jakim terminie trwały prace, jaki był ich 
zakres oraz jakie nakłady finansowe zostały na nie przeznaczone. 

W załączniku przedkładam zdjęcia ul. Podkowińskiego sprzed dwóch tygodni. 

(-) Piotr Rewienko 




